
SE – PO.0063-2 - 10/10 

Protokół z posiedzenia komisji Finansowo – Budżetowej 
z dnia 27.10.2010r. 

1. Obecni : 
- Grażyna Strączek – Przewodnicząca Komisji 
- Wiesław Konderak – członek 
- Andrzej Świątek – członek 

2. Nieobecni : 
- Jolanta Moćko 
- Marcin Musiał 
- Władysław Oczkowicz 

3. Na posiedzeniu obecni byli: 
1. Anna Ślagórska – Zastępca Burmistrza 
2. Urszula Polak – Wałek – Skarbnik Miasta 
3. Małgorzata Skiba – Zastępca kierownika wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej

4. Temat posiedzenia komisji : 
1. Ocena wykonawstwa zadań inwestycyjnych za 9 miesięcy  2010 r. Pozyskane środki 
zewnętrzne oraz wykonawstwo czeladzkich zakładów, spółek i jednostek budżetowych.
2. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych 
3. Sprawy bieżące 

5. Posiedzenie komisji prowadziła : 
Grażyna Strączek – Przewodnicząca komisji 

Grażyna Strączek –Przewodnicząca – powitała wszystkich na posiedzeniu komisji , 
odczytała porządek posiedzenia i zaproponowała, rozpocząć od punktu pierwszego 
posiedzenia : Inwestycje za 9 miesięcy 2010r. 

Małgorzata Skiba  zastępca kierownika wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej 

–   omawia  materiał  (  w  załączeniu  komisji  )  .  Terminy  inwestycji   będą  zachowane. 

Wszystkie inwestycje są realizowane  zgodnie z planem , wykonanie jest wysokie jak za 9 

miesięcy jest to 54%  . Większość inwestycji zostanie zakończona końcem listopada. Jedyna 

inwestycja, która planowaliśmy rozpocząć  w tym roku rzeczowo to Rozwój Społeczeństwa 

Informacyjnego w Zagłębiu  Dąbrowskim ,  ale  jest  to projekt na który bardzo długo trwa 

ocena w Urzędzie Marszałkowskim . Wniosek przez nas został złożony już w lutym i on cały 

czas  jest  w stanie  oceny.  Urząd Marszałkowski  zastanawia się nad pomocą  publiczną   i 

zostało  wysłane  zapytanie  do  Komisji  Europejskiej,  gdyż  jest  zróżnicowany  procent 

dofinansowania.   Dopóki nie znamy oceny i nie  podpiszemy umowy to prace nie zostaną 

rozpoczęte . Wszystkie pozwolenia  mamy , inwestycja jest przygotowana w całości. 

1



Andrzej  Świątek  –  radny –  proszę  powiedzieć  jak  wygląda  realizacja   inwestycji 

Gospodarczej Bramy Śląska  

Małgorzata Skiba  zastępca kierownika wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej 

-  inwestycja  została  rozpoczęta   ,  ale  w  tej  chwili  wstrzymaliśmy  prace  ze  względu  na 

uchylenie  decyzji  o  zezwoleniu  na  inwestycje  drogową  .  Większość  drogi  ul.  Gdańskiej 

została  zrobiona. 

Dyskusją udział wzięli 
- Andrzej Świątek 
- Urszula Polak – Wałek 
- Anna Ślagórska 
- Małgorzata Skiba 
- Grażyna Strączek 
Grażyna Strączek –Przewodnicząca  -  proszę Panią kierownik o przygotowanie na sesję 

dodatkowych  informacje  na  temat  decyzji  Gospodarczej  Bramy  Śląska.  Proponuję 

przegłosować materiał dotyczący wykonawstwa zadań inwestycyjnych za 9 miesięcy 2010r 

Głosowanie: 

Za – 2 

Przeciw – 1 

Wstrz. się – 0 

Grażyna Strączek –Przewodnicząca  - dziękuję Pani kierownik i przechodzimy do przyjęcia 

materiału z realizacji zadań oświatowych. Proszę panią Burmistrz o wprowadzenie. 

Anna Ślagórska – zastępca Burmistrza -  omawia materiał . 

Dyskusja udział wzięli: 

- Grażyna Strączek 

- Wiesław Konderak 

- Anna Ślagórska 

- Urszula Polak – Wałek 

- Andrzej Świątek 

Grażyna Strączek –Przewodnicząca  -  dziękuję Pani Burmistrz za tak obszerny materiał i 

gratuluje wszystkim dyrektorom za taki wkład pracy . 

Przejdźmy teraz do zmian w budżecie miasta i poproszę Panią Skarbnik o wprowadzenie. 

Urszula Polak – Wałek – Skarbnik Miasta – omawia zmiany w budżecie.

Dyskusja – 

- Wiesław Konderak 

- Andrzej Światek 

- Urszula Polak – Wałek 
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Grażyna Strączek –Przewodnicząca   -  głosowanie nad zmianami w budżecie będziemy 

głosować imiennie na sesji  . Proszę jeszcze omówić projekt uchwały dotyczący poręczeń za 

zobowiązania  ZIK sp.zoo

Urszula Polak – Wałek – Skarbnik Miasta – omawia  projekt uchwały 

Dyskusja 

- Andrzej Świątek 

- Urszula Polak – Wałek 

- Anna Ślagórska 

- Wiesław Konderak 

Przewodnicząca  ogłasza 10 min przerwy

Wznowienie obrad komisji po przerwie 

Grażyna Strączek –Przewodnicząca  -  Przejdziemy teraz do projektów uchwał dotyczących 

nieruchomości . 

Przedłużenia  umowy dzierżawy działki  nr 4/97 k.m. 31 o pow. 231m  położonej przy ul. 

Legionów w Czeladzi . 

Głosowanie 

Za – 3

Przeciw – 0 

Wstrz. się  - 0 

Następny  projekt  uchwały  dotyczy  :  przyjęcia  od  Gminy  Wyznaniowej  Żydowskiej 

darowizny nieruchomości składającej się z działek oznaczonych nr 28/1 i 28/3 k.m o łącznej 

pow. 151852 m2 – osobiście mam do tej uchwały kilka pytań i będę pytać na sesji. 

Projekt uchwały dotyczący: sprzedaży prawa użytkowania wieczystego części działki nr 33/3 

k.m. 62 i prawa własności działki nr 35 k.m. 62 położonych przy ul. Letniej w Czeladzi. 

Kolejny projekt uchwały dotyczy : zamiany prawa użytkowania wieczystego części działki nr 

26/1 k.m 47 położonej przy ul. Trznadla będącej własnością Gminy Czeladź na część działki 

nr 26/3 k.m 47 położonej przy ul. Nowopogońskiej stanowiącej własność Gminy Czeladź . 

Przewodnicząca odczytuje uzasadnienia do uchwał. Członkowie komisji podjęli decyzję , że 

głosować będą na sesji . 
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Przewodniczącą odczytuje odpowiedzi na wnioski komisji , z posiedzenia które odbyło się 

29.09.2010r.  

Grażyna Strączek  –  przewodnicząca  komisji –  dziękuje  wszystkim za  4  lata  wspólnej 

współpracy  i kończy posiedzenie komisji. 

Protokołowała Przewodnicząca Komisji 

Joanna Kwarciana Grażyna Strączek 

*integralną częścią protokołu jest plik dźwiękowy 
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